



XL Insurance Company SE – 51067 Köln

Jetcall GmbH & Co. KG
Walramstr. 21
65510 Idstein
Deutschland / Germany

Colonia-Allee 10-20
51067 Köln
Deutschland

T +49 221 1688-7355
E Alexander.Schmidt@axaxl.com

axaxl.com

15. Juni 2020 / PG

**VERSICHERUNGSNACHWEIS ÜBER HALTER- UND PASSAGIER-HAFTPFLICHTVERSICHERUNG
CERTIFICATE OF INSURANCE FOR THIRD PARTY AND PASSENGER LEGAL LIABILITY**

Dieser Versicherungsnachweis ist beim Betrieb des Luftfahrzeuges mitzuführen.

Halter des Luftfahrzeuges/ Holder of the aircraft: Jetcall GmbH & Co. KG
Walramstr. 21, 65510 Idstein
Deutschland / Germany

Versicherungsscheinnummer /
Policy number XDE0036221AV19A

Laufzeit / Period 11.06.2020, 00:00 Uhr bis/until 22.12.2020, 00:00 Uhr (MEZ/CET)

Muster / Type of aircraft Learjet 45

Kennzeichen / Registration D-CICU

Werknummer / Serial number 45-181

Maximales Abfluggewicht, Baujahr /
Maximum take off mass, Year built 9.752 kg

Anzahl der Fluggastplätze /
Number of passenger seats 9

Örtlicher Geltungsbereich /
Geographical limit weltweit und gem. Klausel LSW 617H /
worldwide and subject to clause LSW 617H

Versicherungssumme / Sum insured USD 30.000.000,00



Versicherungsnachweis
XDE0036221AV19A. / D-CICU
Seite 2

Die Höhe der Versicherungssumme erfüllt die Voraussetzungen der Verordnung (EG) Nr. 785/2004 des europäischen Parlaments und des Rates vom 21. April 2004 über Versicherungsanforderungen an Luftfahrtunternehmen und Luftfahrzeugbetreiber, geändert durch die Verordnung (EU) Nr. 285/2010 der Kommission vom 06. April 2010.

Schäden durch Kriegshandlungen und Terrorakte sind bis zu den gesetzlichen Mindesthaftungssummen mitversichert.

The sum insured complies with the requirements of Regulation (EC) No. 785/2004 of the European Parliament and the Council of 21st April 2004 on insurance requirements for air carriers and aircraft operators, amended by commission regulation (EC) No 285/2010 of 6th April 2010.

Losses through acts of war and terror are insured up to the compulsory minimum limit of indemnity.

Versicherungsschutz zur Halter- und Passagier-Haftpflichtversicherung wie aufgeführt wird bestätigt.
Insurance coverage for Third Party and Passenger Legal Liability as aforementioned is confirmed.

XL Insurance Company SE
Direktion für Deutschland

ppa. Alexander Schmidt
Underwriting Manager Aerospace

i.V. Silvia Hesse
Senior Underwriter Aerospace